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Or.0012.4.2025 

 

Protokół Nr 11/2025 

Z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, 

Transportu i Dróg  

Rady Powiatu Mławskiego  

odbytego w dniu 24 kwietnia 2025 roku 

pod przewodnictwem  

Pana Sławomira Wieczorka- Przewodniczącego Komisji  

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście według załączonych 

list obecności.  

 

Punkt 1  

Otwarcie posiedzenia. 

 

Pan Sławomir Wieczorek- Przewodniczący Komisji  

Otworzył jedenaste posiedzenie Komisji, powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

 

Punkt 2  

Stwierdzenie prawomocności obrad.  

 

Pan Sławomir Wieczorek- Przewodniczący Komisji  

Poinformował, że w posiedzeniu uczestniczy 5 członków Komisji, wobec czego obrady są 

prawomocne.  

 

Punkt 3  

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

 

Komisja jednogłośnie (5 głosów za) przyjęła protokół Nr 10/2025 z posiedzenia Komisji.  

 

Punkt 4  

Uchwalenie porządku obrad.  

 

Pan Sławomir Wieczorek- Przewodniczący Komisji  

Zaproponował następujący porządek obrad:  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

4. Uchwalenie porządku obrad.  

5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu Mławskiego w sprawie: 

• udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego w postaci wykonania i 

przekazania dokumentacji projektowej zadania „Przebudowa drogi wojewódzkiej  

nr 587 w związku z budową przejścia dla pieszych w rejonie skrzyżowania z ul. Płocką 

w Mławie”; 
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• wyrażenia zgody na odstąpienie od odwołania darowizny nieruchomości położonej  

w Mławie.  

6. Zapytania i wolne wnioski.  

7. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad zaproponowany przez Przewodniczącego 

Komisji (5 głosów za). 

 

Punkt 5  

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu Mławskiego w sprawie: 

 

• udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego w postaci wykonania  

i przekazania dokumentacji projektowej zadania „Przebudowa drogi wojewódzkiej 

nr 587 w związku z budową przejścia dla pieszych w rejonie skrzyżowania z ul. Płocką 

w Mławie” 

 

Pan Piotr Witkowski- Z-ca Dyrektora Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju 

Przedmiotowy projekt uchwały dotyczy udzielenia przez Powiat Mławski pomocy rzeczowej 

dla Województwa Mazowieckiego w postaci wykonania i przekazania dokumentacji 

projektowej zadania „Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 587 w związku z budową przejścia 

dla pieszych w rejonie skrzyżowania z ul. Płocką w Mławie”. Wartość pomocy rzeczowej 

została oszacowana na kwotę 120 000,00 zł. W tej kwocie ma udział Miasto Mława na poziomie 

50%, które zadeklarowało udzielenie pomocy finansowej. Powiat Mławski zobowiązał się do 

wykonania dokumentacji technicznej natomiast Samorząd Województwa Mazowieckiego 

zadeklarował wykonanie całej przebudowy związanej z budową przejścia dla pieszych. Powiat 

Mławski w tej kwestii skierował 17 stycznia tego roku pismo do Marszałka, jak też Pan Starosta 

rozmawiał z Marszałkiem i uzyskano zgodę wraz z projektem umowy o określeniu zasad 

współpracy, między Powiatem a Województwem w zakresie wykonania zadania. Umowa 

przewiduje wykonanie tego przejścia w ciągu trzech lat od opracowania dokumentacji 

technicznej. Mazowiecki Zarząd Dróg już na etapie opracowywania  dokumentacji technicznej 

zastrzegł sobie prawo wglądu i bezpośredni  kontakt z wyłonionym wykonawcą przy 

opracowaniu tej dokumentacji. Jeśli chodzi o element związany z oświetleniem to Miasto 

Mława zadeklarowało pokrycie kosztów związanych z przebudową bądź budową oświetlenia.  

 

Pan Sławomir Wieczorek- Przewodniczący Komisji 

Otworzył dyskusję.  

 

Pan Jan Warecki- Członek Komisji  

Poinformował, iż jest to temat dobrze znany, wielokrotnie poruszany na sesji Rady Powiatu i 

jest to dobry kierunek, aczkolwiek termin jaki narzuciło Województwo Mazowieckie jest długi. 

Zasugerował, iż dobrze by było skrócić ten termin, negocjować na etapie projektu umowy.  

 

Pan Piotr Witkowski- Z-ca Dyrektora Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju 

Przytoczył zastrzeżenie znajdujące się w umowie w ust.4 „Województwo zobowiązuje się do 

realizacji zadania w miarę posiadanych środków, w terminie do trzech lat od otrzymania 

pomocy rzeczowej.” Dokumentacja ma zostać wykonana do końca tego roku.  
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Komisja jednogłośnie (5 głosami za) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

Mławskiego w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego w 

postaci wykonania i przekazania dokumentacji projektowej zadania „Przebudowa drogi 

wojewódzkiej nr 587 w związku z budową przejścia dla pieszych w rejonie skrzyżowania z ul. 

Płocką w Mławie”, podejmując stosowną uchwałę. 

 

• wyrażenia zgody na odstąpienie od odwołania darowizny nieruchomości położonej  

w Mławie 

 

Pan Marek Kujawa- Dyrektor Wydziału Geodezji, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami  

Poinformował, iż bieżąca sytuacja jest analogiczna do tej, którą Rada zajmowała się w grudniu 

ubiegłego roku. Sprawa dotyczy ulicy Grzebskiego, a dokładnie działki, którą w 2009 roku 

Powiat Mławski przekazał w formie darowizny na rzecz Miasta Mławy. Podczas sporządzania 

dokumentacji dla ul. Powstania Warszawskiego, przy decyzji o warunkach zabudowy dla 

działki 752 wycięto z niej narożnik, który ma stanowić poprawę wjazdu z ul. Grzebskiego na 

ul. Powstania Warszawskiego. Miasto Mława w piśmie, które skierowało do Starosty  

o odstąpienie od darowizny nie ujęło informacji, iż ponieważ były to warunki zabudowy, a nie 

plan zagospodarowania, nie można decyzją zatwierdzającą podział przejąć własności tego  

narożnika od obecnej właścicielki. Należy się domyślać iż owa właścicielka, której zabrano ten 

niewielki skrawek działki, domaga się w zamian część nieużytkowanego pasa ul. Grzebskiego 

bezpośrednio przylegającego do jej działki. W związku z czym wydzielono taką działkę  

z ul. Grzebskiego, o powierzchni 29 m². Rada Miasta Mława podjęła uchwałę po zasięgnięciu 

opinii Zarządu Mławskiego, o zdjęciu kategorii drogi gminnej, i w takim wypadku te 29m² 

straciło cel, na który było darowane w 2009 roku. Darującemu przysługuje prawo do dowołania 

tej darowizny. W związku z tym Burmistrz Miasta Mława zwrócił się poprzez Starostę do Rady 

Powiatu, o niekorzystanie z tego prawa i o odstąpienie od odwołania tej darowizny.  

Rekomendacja jest taka, żeby podobnie jak w grudniu, nie korzystać z prawa do  

wyegzekwowania tego odwołania, ażeby odstąpić od odwołania darowizny. W zasadzie w tej 

sytuacji chodzi o poprawę infrastruktury drogowej, ponieważ mowa o narożniku, który będzie 

prawdopodobnie przedmiotem wymiany.  

 

Pan Krzysztof Butryn- Członek Komisji  

Zapytał do kogo należy działka sąsiadująca, o której powiększeniu wspomniał w uzasadnieniu?  

 

Pan Marek Kujawa- Dyrektor Wydziału Geodezji, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami  

Odpowiedział, iż na ta chwilę nie posiada takiej informacji, ale może jej udzielić na sesji.  

 

Pan Jan Warecki- Członek Komisji  

Zapytał czy na tej działce, która jest wydzielona znajdują się już jakieś obiekty?  

 

Pan Marek Kujawa- Dyrektor Wydziału Geodezji, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami  

Odpowiedział, że nie.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Mławskiego w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od odwołania darowizny nieruchomości położonej  

w Mławie (3 głosy za, 2 wstrzymujące), podejmując stosowną uchwałę. 
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Punkt 6  

Zapytania i wolne wnioski  

 

Brak zgłoszonych wniosków.  

 

Punkt 7  

Zamknięcie posiedzenia.  

 

Pan Sławomir Wieczorek- Przewodniczący Komisji 

Zamknął jedenaste posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Transportu       

i Dróg. Podziękował za udział w posiedzeniu komisji radnym oraz zaproszonym gościom.  

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji  

 

                                                                                                               Sławomir Wieczorek 
 

 

 

Sporządziła: 

Ewelina Grymuza  

07.05.2025 r.  

 


